
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 25. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1107
Såfremt der på Storebæltsforbindelsen skulle opkræves en afgift, der blot
skulle dække vedligehold mv. af selve kyst-til-kyst-forbindelsen, hvor stor
skulle en sådan afgift da være.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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